

06-10-2016 DL møde

- Referent: Mathias
- Opfølgning på weekenden.
 - o Supplér gerne Årshjulet som Thomas sender rundt.
- Kort om KRM
 - o Formøde 8. november hos fortunen
 - Stine må meget gerne stå for forkorpsrådsmøde – Anders skriver til Stine nu.
 - o Stine deltager, men betaler selv
 - o Divisionsledelsens udsendte tager bussen.
- Akriviteter i 2017
 - o Divilederweekend 20-22 januar – Mathias kontakter lærke 07-10-2016 + Torben ifbm hytten
 - o Divisionsturneringer
 - Mini 5-7 maj
 - Junior 5-7 maj
 - Trop 25-26 marts
 - o SL2017
 - Der bliver ikke lavet fællesarrangement i divisionen
 - Trop og senior opfordres til at lave et mølleådivi arrangement.
- Regnskab 2016
 - o Zoo-tur bliver slagtet grundet for stort underskud på budgettet.
 - Der arbejdes på en omarbejdning af projektet.
- Budget 2017
 - o GL-møde 14. november – hos skovtofte.
 - o Grentovholdere skal komme med budget-input til Anders inden 5. november
 - Molle sender en mail til de rette personer.
- Divisionsrådsmøde 20 april 2017
 - o Der er styr på det, siger Molle (lokation + dato, resten skydes til næste møde)
- Divisionens udviklingsplan 2017
 - o Lily sender rundt, i forhold til 2015 og 2016 - sammen med 2-3 hvad gør vi nu spørgsmål.
 - o Diskuteres på næste møde.
- Næste møde
 - o 13 december klokken 1900 i kærnehuset
 - o Punkter
 - Udviklingsplan 2016
 - Udviklingsplan 2017
 - Anvend årshjul
 - Budget
 - DRM 2017
 - Ordstyrer
 - Nye DC
 - Nye i DL
 - Formalia
 - Beretning